
 
 
Algemene ledenvergadering afdeling Biljarten van het SSVU 7 mei 2008. 
 
Aanwezig Bestuur: C.J.M.v.Dijk (aftredend Vz)  W. v.Laar (nieuwe Vz) P.v.’t Hoog (Pm) 
A.M. Scheidt-Moskala (nieuwe Secr/notulist) G. Kappert ( aftredend bestuurslid)   
C.A. Veenhof (nieuw lid van bestuur)  
G.C.F.M. v. Poppel, G.H.v/d. Horst, P. Scheidt ( allen leden van bestuur) 
 
Aanwezige leden: H.W.M.v. Straten, H.J. Corte, A.K. Mayer, J.P.A. Smulders,  
C.A.Veenhof, H. Carbo, J. Noorlander, G.H.v/d.Horst, T.J. d.Vries, A.A.C. Bos, 
H.R. Smid, J.A.Verheuvel, B. Pauw, J.H. Liefde, C. Rozenmeyer, J. Grauw, T. Poppen. 
 
Aanwezig namens het hoofdbestuur SSVU:  
W. van der Velden. 
 
Afwezig met kennisgeving:   J. v/d Berg, C. Bosman,  l. v. Buren,  
T. J. Buursma, C. Bosman,  H.J.v. Dijk, W.v. Dijk, E.v. Dijk-Kamphorst,  
A. Drijfhout, T.P. Fonville, W. Frericks, J.H.A. Hendriksen, P.J.B. Hendriksen, 
T. Kuik, H.J.v. Opstal, B.H. Memel, P.E.G. Minjon, K.E. Muijs,  A.W.Ortsen,  
W.L. v/d Peppel, A.G. Saveur, J.Sprong, G.J.v/d Steen, J.J.M. Veldman, F.Verhaal,   
 
 
1.Opening: Vz opent de vergadering en heet allen van harte welkom. Hij is zeer content met 
de aanwezigheid van Dhr. van de Velden afgevaardigde van het A.B. 
Hij laat weten erg blij te zijn met het 1e vrouwelijke lid van het bestuur die de functie bekleed 
van secretaris. 
Na een tijd in een dal te hebben gezeten, het niet hebben van een vaste plek, en de verhuizing 
heeft de Biljartclub veel leden ingeleverd. 
De voorzitter hoopt dat met de nieuwe zaal er rust komt en het ledental weer aantrekt.  
Ook wordt benoemd dat we het afgelopen jaar drie gerespecteerde waardevolle leden hebben 
verloren. Er wordt een minuut stil gestaan om de heren R. v/d Steen, R. Meyer en  
W. Boerdam te herdenken.  
 
Hierna wordt er een wijziging in de agenda voorgesteld, dit wordt door de aanwezige leden 
goed bevonden.  
 
Mededelingen: 
 
2.Bestuursverkiezing:  
 
Vz, C.J.M.v.Dijk treed af, W. v. Laar heeft zich beschikbaar gesteld voor deze functie 
Secr, A.M. Scheidt-Moskala heeft zich beschikbaar gesteld voor deze functie. 
Bestuurslid (externe wedstrijdleider) G. Kappert treed af en C.A. Veenhof heeft zich 
beschikbaar gesteld voor deze functie. 



De aanwezige leden gaan akkoord met de voorgestelde kandidaten. 
De overige bestuursleden blijven aan maar zijn herkiesbaar. 
 
Dhr. C.v.Dijk en Dhr. Kappert worden namens de vereniging bedankt voor hun inzet. Beiden 
heren ontvangen een cadeaubon. Dhr. G. Kappert bedankt de bestuursleden voor de prettige 
samenwerking van de afgelopen jaren.  
 
Besluit Bestuursvergadering:  
Tijdens de bestuursvergadering is besloten dat de Karambol niet meer wordt gemaakt. Het 
kost veel tijd en werk om deze te maken, en wie maakt hem dan?  Afgelopen jaren is gebleken 
dat er weinig belangstelling voor was, stapels Karambols bleven liggen die dan in de 
vuilnisbak belande. Niet alle leden zijn blij met het besluit. Men laat weten door de Karambol 
op de hoogte te blijven, ook als je een tijdje niet bent geweest. De nodige informatie wordt 
hieruit gehaald o.a. adressen en telefoonnummers van collega leden, datums van toernooien 
etc. Hoe komt men nu aan die informatie?  
Het is de bedoeling dat er meer gebruik gemaakt wordt van het informatiebord in de 
Biljartzaal. 
Daarnaast laat Willem van de Velden weten dat er een Internetsite is die ook een onderdeel 
Biljarten heeft. 
Je kan de site op via WWW.SSVU-NS.NL 
Het is de bedoeling om de site op korte termijn te gaan gebruiken, dit vervangt een groot deel 
van de Karambol. Je kan daar dan alle bruikbare informatie afhalen.  
 
 
Voorstel van het bestuur:  
Er is tijdens de bestuursvergadering voorgesteld om te kijken of er voor extra mogelijkheden 
zijn om de leden te motiveren om vaker te komen biljarten. Een extra toernooi te houden 
eventueel wat kaarten en dan voor kleine prijzen spelen. De inleg is €5.=  dit bedrag komt 
terug in de prijzen. Aan de leden wordt gevraagd of men hier belangstelling voor heeft. 
Helaas is er weinig respons dus voor nu vervalt het voorstel.  
Enkele bestuursleden doen alsnog een poging U te motiveren om op de laatste vrijdag van de 
maand dit te realiseren. Je kan intekenen op het inschrijfformulier dit hangt op het 
informatiebord. Minimaal moeten hier 16 personen voor zijn. Sluitingsdatum is eind mei. 
 
3. Verslag AVL 2007: het verslag wordt per bladzijde doorgenomen, hier zijn door de 
aanwezige leden geen opmerkingen c.q. vragen over. 
 
4. Ingekomenstukken:  De Secretaris zegt dat er net een nieuwe opstart is, en er nog weinig 
inkomende stukken zijn. Wel wordt vermeld dat het klimaat in de Biljartzaal de aandacht 
heeft. Eventuele acties liggen bij het hoofdbestuur. Wellicht horen we bij de ALV op 15 mei 
hier meer over.  
 
5. Financiel overzicht:  
 
a: resulultaatrekening 2007:  
Vraag:  is het 5e Biljart al verkocht?  is het geld al binnen?  Hierop wordt bevestigend 
geantwoord door de penningmeester. 
Vraag: is het resterende geld van de aanbetaling huur  € 1300.= van Zwaluw vooruit al 
binnen? Ook hierop wordt bevestigend geantwoord door de penningmeester.  



Vraag: wat betekent 2000/20? De €2000 staat voor de zaalhuur van Zwaluw vooruit en de 
€20 voor de sleutels. 
 
b: begroting 2008: hier zijn door de aanwezige leden geen vragen over. 
 
Kascontrole: De kas is gecontroleerd op 01-04-08 door Dhr. G.v. Poppel en P. Scheidt  
en in orde bevonden. De penningmeester wordt hierbij bedankt voor het beheer en 
administreren van de verenigingsgelden.  
 
 
 
 
6. Interne en externe Competitie: 
6 September is het openingstoernooi van het nieuwe seizoen en op 9 September start de 
interne competitie. De groepen zijn al ingedeeld, later wordt bekend tegen wie je moet spelen.  
Dit is terug te vinden op het informatiebord en op de Internetsite van het SSVU. 
 
Op 6 + 13+ 20 en 27 Augustus wordt er weer gebiljart met Biljartvereniging de Muskaton om 
de Gijs Slagmolen beker.  
De dagen vallen op woensdag en er wordt in de middag gespeeld.  
Op het Informatiebord hangt een intekenlijst minimaal zijn er 8 leden nodig die spelen. 
 
Rondvraag:  
1. Kan er een ledenlijst komen met adres en telefoon nummers van de leden? De secretaris 
laat weten dat er een aantal kopieën in de zaal komen te liggen. Daarnaast kan je de nodige 
informatie ook lezen op de Internetsite van het SSVU. 
 
2. Het is niet de bedoeling dat als het bestuur aan het biljarten is een ieder in de koelkast zit en 
zijn eigen drankje pakt. Als het bestuur aan het biljarten is kan er even niets besteld worden 
totdat de partij is uitgespeeld!  
 
Sluiting:  
De vergadering wordt hierbij gesloten, een ieder wordt bedankt voor zijn aanwezigheid en 
inbreng. 
 
Secretaris Lydia Scheidt. 


